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Zebranie otworzył i popror,i,adził przewodniczący Ztłządu Osiedla Kazimienz Unbanski.
Przyrvitał mieszkaliców oraz zaproszonycłr gości: burmistrza Vlariana Ełaehuta, radną
powiatorvą Ewę Kniiecik - Wronowicz, dyrektora Zespołu Szkolno-Frzedsziiolrrego Alicję
Puzoń, kornendałrta Strazy N{iejskiej Słarvon:rina S/alczaka. Zebranie rozpoczęło się w
drugim temninie, o godzinie l7!, poniewńw pierwsrynr ternrinie nie zebrało się wymagane
kw,onrnr 30 osób. W oczekiwalriu na drugi ternrin zebrania głos zabrał burrnistrz Marian
Błachut - przeprowadził orr prezentację na temat btldzetu gnriny Czechowice-Dziedzice i
przedstawił zadania gminy Czechowice-Dziedzice.

Na sekretarza zebtania n,lieszkańców Osiedla zapropotlowano Annę Bekas, która wyraziła
zgodę. Kandydatrrra została przyjęta fiednogłośnie). Do Komisji Skutacyjrrej Ogóine
Zebrar-rie Mieszkańców rłybrało: Konrada Janusza, Ludwika Sikorę oraz Józefa Si,uvca.

Osoby vłyraziły zgodę. Kandydatury zostały przyjęte (26 osób za, 0 przeciw, 0 osób
wstrzymało się od głosu).

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Konrad Janusz stwierdził prawomocnośc Ogólnego
Zebrania Mieszkńców w drugim terminie: w zebraniu wzięło udział 26 osób, co
spowodowało zmianę terminu zebratria na 17&.

Ogólne Zebranie Mieszkńców przyjęło porządek obrad zaproponowany przez
przewodniczącego (24 osoby za,0 przeciw, 2 osoby rvstrzymały się od głosu).

Ogólne Zebranie Mieszkańców przyjęło protokół z poprzedniego Ogólnego Zebrania
Mieszkanców z dnia ll .09.2020 r. (26 osób za, 0 przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu).

Przewodrriczący przedstawił sprawozdanie z działalności zarządtt za okles od 11 września
2020 do 2l września2021r. Przewodniczący przypomniał, ze sprawozdanie dotyczy okresu
pomiędzy zebranialrri , a zatem obejrnuje okres od 1 1 września ub. roku do 2l września br.

Po odczy.taniu sprawozdania zgodnie zporządkiem Ogólnego Zebrania Mieszkńców odbyła
się dyskusja nad sprawozdaniem. W dyskusji żaden z rrrieszkańcór,v nie zabrał głosu.

Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. porządku Zebrania, tj, odczytał treść Uolrwały
nr 1l202l - dołączono do protokołu jako załącznik. Sprawozdanie Zarządu Osiedla
,,Renardowicę" za rok 2020 - 2021 zostało przyjęte przy ż4 osobach za, a przecilv,
l osoba wstrzymała się.

Przewodniczący ptzedstawił mieszkaticom propozycje rozdziału budzetu w wysokości
55 96l ,00 zł na rok 20ż2.

Przewodniczący po braku dyskusji nad propozycjami odcąĄał treść Uchwab rrr 2na21,
którą dołączono do protokołu jako załącznik. Budzet został przyjęty przy 22 osobach za, 0
osób przeciw, 3 osoby wstrzymały się.

Przer.vodniczący przedstawił propozycje zadń do budzetu gminy na rok 2022,

Przewodniczący po braku dyskusji nad propozycjanri odczl.tał Uchwałę nr 3l202l, którą
dołączono do protokołu jako załącznik. Mieszkańcy przegłosor.vali wszystkie propozycje do
budzetu grniny: 25 osób za,0 przeciw, 0 osób wstzynrało się,
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t 3. Ogóine Zcbranie il,'{ieszkańeói,v 6lrzegłosow,ało Uchivałę n{ złl2tj2l o ucizieienirr
tlpowaz1-1ielńa Zełządowi Osiedla .,R.enardowic€" d,c zgłaszalria propclzycji ztllian zadŃ
rv trakcie roku b,.rdżetowego w ramaeh niewl,korzysianl,cir śnodkóił, tinanstlvlych dla
Osiecila ,,R.enandolvice" na rok 2022, którą dołąezon,o do plr"otokołu ja}io załącmik.
Uchwała została przegłosowana (24 osoby za, ł osoba przecirv, 0 osób lvstrzymało się).

i4,. \\i sprawacłr biezącycłl i r,ł-rrioskaclr w ratnach dyskusji pod.!ęto następujące tenraty:

a) 1l},tał o k,uvestię remonfu cie}<u N{łynówki na oclciŃu od ul. Traugutta
do tll. Św. tsarbary. Frosił o poprawienib płl.t. Bunnistłz Marian Błaehut w5,jaśnił, że
tym telenern nie zarządza grnina Czechowicę - Dziędzice, a Spółka Wodna. Gmina nie
ma takich kompetencji, jeśli chodzi o poprawianie czy napnawianie płyt w rowach.

b) i podziękowała za wsparcie seniorów.
c) Kazirnierz Urbalrski poprosił burmistrza o przedstawienie projektu pal,}iu "Fółrioc".

Burnristrz N4a,niar"l Błacł,lut przedstarvił koncepcję przygotowaną przez architekta
krajobrazu:
- zwiększenie zacienienia par*u, paprzeznasadę nowych szybkorosnących drzew,
- zwiększenie ilości ławek oraz cofnięcie ich pod drzewa,
- wybieg dla psów podzielony na dwie części: jeden dla rnałych psów, drugi dla
większych,

Bł.trrnistrz poinfclrmował również mieszkańców o zlażollym wniosku do Furrduszu
Norweskięgo, w rarnach którego osiedle ,,Renardowice" miałoby otrzyrnać wsparcie
w formie zielonej wia§ przystankowej na ul, Michałowicza oraz ogrodu deszczowego w
parku.

d) zgłosiła brak oprózniania koszy na śnrieci w parktr oraz zbyt dużą
bliskość śmietrrika osiedlowego od wiaty przystankowe.i na ul. \i/yspianskiego.
Bumlistrz odpcw,iedział, iZ zdaje sobie sprawę z tego, źe kosze na śnrieci nie były
oprożniane na czas - firma. która wygrała przetarg, nie wywiązywała się ze sw.oich
obowiązków należyci e . Zostały nałozone na nią odpowiednie kary umowne. Burmistrz
wl,raził nadzieję. iz syhracja się poprawi.
Jeśli chodzi o kosze osiedlorve na ul. Wyspiańskiego odpowiedzialna jest za nie
Spół<lzielnia Mieszkaniowa i do niej należy zgłosić ten problem.

e) , zwrócił uwagę na skrzyzowanie ul. Folnej i ul. Łagodnej: na tym terenie
obowiązuje znak drogorł7 ,,Strefa zamieszkania" - D40, ale kierorvcy nagminnie łanrią
przepisy, w,yrnuszając pierrvszeństwo. Mieszkaniec uwaza, że na\eży się w tyrrr tenracie
wypracować jakieś rozrviązanie ( np. postalvienie dodatkowego znaku).
Na tyłn dyskusję zakończono.

15. Przewodniczący Kazimierz Urbański podzięko,,vał mieszkańconr i zaproszonynr gościom za
przybycie i na tym za\<ończył Ogólne Zebranie Mieszkańców.

Sekretarz Ogólnego Zebr ania
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Przewoclniczący Ogólnego Zebrania:

FRżEWODN;| rĄc y ŁĄ RżĄDU
Osicrilt *,t :nąrrtou,ice'

Xorł*irrlHarr,sł;
Krazimietz urbańskiAnna Bekas



Anonimizacja danych osobowych osób - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j. Dz. U.2020, poz.2776 z poźn. zm, )

Anonimizacji dokonał procownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka -Dzida


